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∆ΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ ΠΡΑΚΤΙΚΟΥ  

ΣΥΝΕ∆ΡΙΑΣΗΣ  29/2010 

 

ΑΠΟΦΑΣΗ  456/2010  

 
Στην Καλαµάτα σήµερα, την 30η Σεπτεµβρίου 2010, ηµέρα Πέµπτη  και ώρα 9:00 µ.µ., στην 
αίθουσα του ∆ηµοτικού Συµβουλίου του ∆ηµαρχιακού Καταστήµατος της οδού Αριστοµένους 
αριθµός 28, συνέρχεται στην 29η/2010 συνεδρίαση το ∆ηµοτικό Συµβούλιο του ∆ήµου 
Καλαµάτας, µετά την από 24-09-2010 πρόσκληση του κ. Προέδρου, η οποία επιδόθηκε 
σύµφωνα µε το νόµο. 
 

Παραβρίσκονται στη συνεδρίαση από τα µέλη του Σώµατος οι κ.κ. : 1) Καρατζέας Παναγιώτης,  
Πρόεδρος του Σώµατος, 2) Αθανασόπουλος Κων/νος, 3) Γιαννακούλας Γρηγόριος, 4) Γουρδέας 
Ανδρέας, 5) Ηλιόπουλος Αθανάσιος (προσέλευση στην υπ’ αριθµ. 456 απόφαση), 6) 
Ηλιόπουλος Παναγιώτης, 7) Καµβυσίδης Ιωάννης, 8) Κλείδωνας Θεοφάνης, 9) Κοσµόπουλος 
Βασίλειος, 10) Κουδούνης Αργύριος, 11) Κουρκουτάς Γεώργιος, 12) Λαγανάκος Γεώργιος, 13)  
Μιχαλόπουλος Σωτήριος, 14) Μπάκας Ιωάννης, 15) Μπασακίδης Νικόλαος, 16) Μπούχαλης 
∆ηµήτριος, 17) Νταγιόπουλος Γεώργιος (προσέλευση στην υπ’ αριθµ. 443 απόφαση), 18) 
Παπαµικρούλης Παναγιώτης, 19) Πολίτης ∆ηµήτριος, 20) Σπίνος Γεώργιος και  21) Τσακαλάκου 
Σταυρούλα (προσέλευση στην υπ’ αριθµ. 448 απόφαση).   
 
∆εν παραβρίσκονται, αν και κλήθηκαν νόµιµα, οι δηµοτικοί σύµβουλοι κ.κ.: 1) Αλευράς 
∆ιονύσιος, 2) ∆ικαιουλάκος Βασίλειος, 3) Μπάκας ∆ηµήτριος, 4) Οικονοµάκου Μαρία, 5) Ράλλης 
Γεώργιος και 6) Τσερώνης Κων/νος.  
 
Στην συνεδρίαση κλήθηκαν επίσης όλοι οι Πρόεδροι των Τοπικών Συµβουλίων επειδή το 
πρώτο θέµα της ηµερήσιας διάταξης αφορά και τα Τοπικά ∆ιαµερίσµατα. Από αυτούς 
παραβρίσκονται οι Πρόεδροι των Τοπικών Συµβουλίων: 1) Πηγών κ. Αλάµαρας Πέτρος, 2) 
Αντικαλάµου κα Αργυροπούλου Βασιλική, 3) Αρτεµισίας κα Βασιλάκη Γεωργία, 4) Νέδουσας κ. 
Βεργινάδης Νικήτας, 5) Λαδά κ. Βουτσής Γεώργιος, 6) Λεϊκων κα Κάτσαρη – Τσαούση 
Παναγιώτα, 7) Ελαιοχωρίου κ. Κούτρος Χρήστος, 8)  Αλαγονίας κ. Μέλιος Ιωάννης, 9) 
Ασπροχώµατος κ. Νίκας Ιωάννης, 10) Βέργας κ. Χειλάς Ευάγγελος και 11) Καρβελίου κ. 
Χρυσοµάλης Ιωάννης, ενώ δεν παραβρίσκονται οι Πρόεδροι των Τοπικών Συµβουλίων 1) Μ. 
Μαντίνειας κ. Κουµουνδρούρος Νικόλαος και 2) Σπερχογείας κ. Περρωτής Παναγιώτης. 
 
Στη συνεδρίαση επίσης προσκλήθηκε, σύµφωνα µε την υπ’ αριθ. 39/2007 απόφαση του 
∆ηµοτικού Συµβουλίου, και ο επικεφαλής του συνδυασµού «∆ηµοτική Αγωνιστική Κίνηση 
Καλαµάτας» κ. Νικόλαος ∆ιασάκος, ο οποίος δεν παραβρίσκεται.  
 
Αφού επιτυγχάνεται έτσι νόµιµη απαρτία, ο κ. Πρόεδρος κηρύσσει την έναρξη της  
συνεδρίασης παρουσία του ∆ηµάρχου  Καλαµάτας  κ. Παναγιώτη  Ε. Νίκα.  
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……………………………………………………………………………………………………………... 

Στη συνέχεια εισάγεται από τον κ. Πρόεδρο για συζήτηση το 15ο θέµα της ηµερήσιας διάταξης 
µε τίτλο : 

Έγκριση της υπ΄ αριθµ. 127/2010 απόφασης του ∆ιοικητικού Συµβουλίου της ∆ηµοτικής 
Επιχείρησης Ύδρευσης – αποχέτευσης Καλαµάτας (∆.Ε.Υ.Α.Κ.) που αφορά στην υδροδότηση 

φωτοβολταϊκών εγκαταστάσεων. 
 
Το ∆ιοικητικό Συµβούλιο της ∆.Ε.Υ.Α.Κ. µε την υπ’ αριθ. 127/2010 απόφασή του οµόφωνα 
αποφάσισε: 

1) Να γίνεται υδροδότηση των ακινήτων στα οποία πρόκειται να εγκατασταθεί 
φωτοβολταϊκό σύστηµα, εφόσον βρίσκονται στην περιοχή αρµοδιότητας της ∆.Ε.Υ.Α.Κ. 
και υπάρχει δίκτυο ύδρευσης, µε την προσκόµιση στη ∆.Ε.Υ.Α.Κ. της άδειας 
εγκατάστασης φωτοβολταϊκού συστήµατος.  

2) Η χρέωση της κατανάλωσης νερού να γίνεται σύµφωνα µε το ισχύον γενικό τιµολόγιο 
ύδρευσης της ∆.Ε.Υ.Α.Κ.  

      
Η απόφαση αυτή απεστάλη µε το υπ΄ αριθµ. πρωτ. 4355/760/20-9-2010 (αριθµ. πρωτ. ∆ήµου 
20716/21-9-2010) έγγραφο της ∆.Ε.Υ.Α.Κ.  για έγκριση στο ∆ηµοτικό Συµβούλιο σύµφωνα µε 
τις διατάξεις των Ν. 1069/1980 και 2307/1995.   
 
 
Επί του θέµατος εξελίσσεται διαλογική συζήτηση ως εξής: 

 
Ψηφίζουµε και εµείς ναι. Επαναφέρω κάτι που είχαµε πει και παλαιότερα, 
αλλά πλην όµως παρά το γεγονός ότι το έχω πει δύο µήνες, δυόµισι, πριν… 

Υπάρχουν δύο αποφάσεις της ∆ΕΥΑΚ, η 84 και η 85, που αφορούν τη διαχείριση των λυµάτων 
από τους άλλους ∆ήµους, ήρθε στο ∆ηµοτικό Συµβούλιο  απεσύρθη γιατί είχε περάσει η ώρα, 
είπε ο κ. ∆ήµαρχος για τη σοβαρότητα του θέµατος και έκτοτε εδώ και δυόµισι - τρεις µήνες 
εξαφανίστηκε δεν ξαναήρθε στο ∆ηµοτικό Συµβούλιο. ∆εν θα επικυρωθεί αυτή η απόφαση; 
Υπήρξαν άλλες σκέψεις που καθιστούν αυτές τις αποφάσεις της ∆.Ε.Υ.Α.Κ. µη εκτελεστές;  
Ερώτηση.  
 
∆ΗΜΑΡΧΟΣ: Θα έρθει το θέµα στο ∆ηµοτικό Συµβούλιο.  
 
ΚΟΣΜΟΠΟΥΛΟΣ: Γιατί δεν έχει έρθει;  
 
∆ΗΜΑΡΧΟΣ: Θα έρθει, σιγά  σιγά.    
 
ΚΟΣΜΟΠΟΥΛΟΣ: Τι σιγά σιγά θα έρθει! 

 
Μα 20 χρόνια, 30 χρόνια έχει διαλυθεί το σύµπαν µε τη ∆ΕΥΑΚ, τώρα τα θέλετε 
όλα;  

 
ΚΟΣΜΟΠΟΥΛΟΣ: Μα ∆ήµαρχε … 
 
∆ΗΜΑΡΧΟΣ: Σας παρακαλώ.  
 
ΚΟΣΜΟΠΟΥΛΟΣ: Εγώ σας παρακαλώ.  

 
Θα έρθει.  
Πρέπει να µελετηθούν κάποια θέµατα σε σχέση µε τους βιολογικούς 

ΚΟΣΜΟΠΟΥΛΟΣ:  

∆ΗΜΑΡΧΟΣ:  

∆ΗΜΑΡΧΟΣ:  
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καθαρισµούς που στήνονται.  
 
ΚΟΣΜΟΠΟΥΛΟΣ: Άρα λοιπόν τώρα δίνετε την απάντηση. 
 
∆ΗΜΑΡΧΟΣ: Εντάξει;  
 
ΚΟΣΜΟΠΟΥΛΟΣ:  Άλλη απάντηση … 
 
ΓΟΥΡ∆ΕΑΣ: Κύριε Πρόεδρε … 
 
ΚΟΣΜΟΠΟΥΛΟΣ: Ο κ. Γουρδέας λέει ήρθαν τα θέµατα και απεσύρθησαν.  
 
∆ΗΜΑΡΧΟΣ: Καλά τα λέει ο κ. Γουρδέας.  

 
 Ήρθε το θέµα και απεσύρθη και δεν έχουµε ερµηνεία γιατί απεσύρθη. 
Τώρα δώσατε µια ερµηνεία. 

 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ: Κύριε Γουρδέα ορίστε. 
 

 
Κύριε Κοσµόπουλε υπάρχει ένα πρόβληµα ….. (δεν ακούγεται) 
Υπάρχουν ∆ήµοι οι οποίοι ολοκληρώνουν τον βιολογικό τους καθαρισµό τώρα και 

πρέπει να µπούνε άλλα χρονικά όρια για την επεξεργασία των βοθρολυµάτων. Υπάρχουν άλλοι 
∆ήµοι όπως είναι της Μάνης, έτσι, που είναι ο πιο σοβαρότερος ας πούµε πελάτης του 
Βιολογικού που δεν έχουνε τίποτα φτιάξει, ένα υποτυπώδες βιολογικό. Λοιπόν σ΄ αυτούς 
πρέπει να δούµε άλλες παρατάσεις. Κάνουµε µια µελέτη, τώρα και µε τους Καλλικρατικούς 
∆ήµους, έτσι, και µε τους παλιούς ∆ήµους να τους κάνουµε µια ενηµέρωση και ένα 
χρονοδιάγραµµα διαφορετικό στον καθένα ανάλογα µε το βιολογικό αν έχει αναπτυχθεί και 
πότε θα λειτουργήσει. Σε άλλα θα γίνει compact, θα µπει άλλος περιορισµός …. 
 
ΚΟΣΜΟΠΟΥΛΟΣ: Εγώ σέβοµαι αυτήν την απάντηση … 
 
ΓΟΥΡ∆ΕΑΣ: Θα έρθει, θα έρθει.  
 
ΚΟΣΜΟΠΟΥΛΟΣ: Αυτό σηµαίνει δηλαδή ότι ήταν λίγο βιαστικές οι αποφάσεις που πάρθηκαν. 
 
ΓΟΥΡ∆ΕΑΣ: Καθυστερήσαµε και εµείς …(δεν ακούγεται) 

 
 Ανδρέα µου, κ. Κοσµόπουλε, δεν είναι δυνατόν κάποιοι ∆ήµοι οι οποίοι 
ολοκληρώνουν βιολογικούς καθαρισµούς να µην δέχονται απόβλητα µε οχήµατα 

αυτή τη στιγµή. Πρέπει να γίνει νέα προσέγγιση στο συγκεκριµένο ζήτηµα σε επίπεδο νοµού.  
 
∆εν αντιλέγω ∆ήµαρχε, εγώ λέω ότι προφανώς ήτανε βιαστικές οι 
αποφάσεις που ελήφθησαν. Αυτό λέω.         

 
∆ΗΜΑΡΧΟΣ: Καλά έκανε η ∆ΕΥΑΚ. Η ∆ΕΥΑΚ καλά έκανε.  
 
 
 
Το ∆ηµοτικό Συµβούλιο µε την ολοκλήρωση της διαλογικής συζήτησης, αφού λαµβάνει υπόψη 
του την υπ΄ αριθµ. 127/2010 απόφαση του ∆ιοικητικού Συµβουλίου της ∆.Ε.Υ.Α.Κ. , 
 

ΚΟΣΜΟΠΟΥΛΟΣ: 

ΓΟΥΡ∆ΕΑΣ:  

∆ΗΜΑΡΧΟΣ: 

ΚΟΣΜΟΠΟΥΛΟΣ:  
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Α Π Ο Φ Α Σ Ι Ζ Ε Ι     Ο Μ Ο Φ Ω Ν Α 
 

Εγκρίνει την υπ’ αριθµ. 127/2010 απόφαση του ∆ιοικητικού Συµβουλίου της 
∆ηµοτικής Επιχείρησης Ύδρευσης - Αποχέτευσης Καλαµάτας  (∆.Ε.Υ.Α.Κ.) σχετικής 
µε την υδροδότηση φωτοβολταϊκών εγκαταστάσεων.  
 

Έτσι συντάσσεται αυτό το απόσπασµα πρακτικού το οποίο υπογράφεται όπως ακολουθεί : 

ΤΟ ∆ΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 

Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ  ΤΑ ΜΕΛΗ  

Καρατζέας Ν. Παναγιώτης 1. Αθανασόπουλος Κων/νος 

 2. Γιαννακούλας Γρηγόριος 

 3. Γουρδέας Ανδρέας  

 4. Ηλιόπουλος Αθανάσιος 

 5. Ηλιόπουλος Παναγιώτης 

 6. Καµβυσίδης Ιωάννης 

 7. Κλείδωνας Θεοφάνης  

 8. Κοσµόπουλος Βασίλειος  

 9. Κουδούνης Αργύριος 

 10. Κουρκουτάς Γεώργιος 

 11. Λαγανάκος Γεώργιος 

 12. Μιχαλόπουλος Σωτήριος   

 13. Μπάκας Ιωάννης  

 14. Μπασακίδης Νικόλαος  

 15. Μπούχαλης ∆ηµήτριος  

 16. Νταγιόπουλος Γεώργιος   

 17. Παπαµικρούλης Παναγιώτης  
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 18. Πολίτης ∆ηµήτριος 

 19. Σπίνος Γεώργιος  

 20. Τσακαλάκου Σταυρούλα  
 

Ακριβές Απόσπασµα 
Καλαµάτα,  11  Οκτωβρίου 2010 

Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ  
ΤΟΥ ∆ΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ  

 
ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ Ν. ΚΑΡΑΤΖΕΑΣ 

 


